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1. Formalia 
F1 Möte öppnas 

F2 Val av sekreterare: Line Larsson 

F3 Val av justerare: Viktor Härkäniemi 

F4 Fastställa föredragslista: Fastställd! 

2. Information 

I1 Gå igenom föregående protokoll 

Detta är ordförandens uppgift. Ordförande gjorde det. 

I2 Nytt från HumSek  
 
 Representant inom HumSek tar upp eventuell info. Erik är inte 
närvarande, men Joel var på deras årsmöte och de har problem med att 
tillsätta de klädda posterna inom Humsek.  

Humsek har fixat sina klädda poster så de är up and running igen. Vi 
sparar väljandet av humsek-representant till efter Stormötet. 
 



I3 Nytt från SAMO  
 
 Samo är ej närvarande. Norea ska på SAMO-utbildning den 20 oktober 
kl. 16. 

I4 Ekonomisk rapport   
 
 Alla fakturor från mottagningen har inte kommit in än. Inget annat. 
 

I5 Per capsulam-beslut 
 
 Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet? 
 Vi antog Joels proposition inför stormötet. 
 Vi godkände verksamhetsberättelsen. 
 Vi beslutade att inte subventionera tygmärken för styrelsen. 
 

I6 Kårens utbildningspolitiska program 
 
 Kåren har tagit fram ett utbildningspolitiskt program som de vill ha 
föreningens åsikter om. 
 Joel kommer att skicka ut information till alla styrelsemedlemmar och 
gör en punkt till nästa möte så att vi kan diskutera det. 

3. Diskussion  

D1 Overaller och event kopplade till dessa 
 

Hur ser läget ut med overallerna? 
Det ser bra ut, 22 av 24 overaller är betalda. Joel har skickat 
påminnelser. Beställningen läggs troligtvis den 16 oktober. Märkena 
är på väg. 
 
Planering inför overallsittning och/eller overalldekorationsfest. 
WeDigIt har sagt att de vill ha en overallinvigning med oss och det 
gillar vi. Förslaget är att vi har en overallinvigning med WeDigIt, 
men att vi har en egen dekorations-EPH. 
Vi bordlägger planeringen av de här eventen tills vi vet när 
overallerna kommer. 

 



D2 Utvärdering mottagningsarbetet 
 

Hur har mottagningen gått? Vad säger utvärderingen? 
Bra. Nu är utvärderingarna stängda, sammanställda och skickade till 
kåren också. 

 

D3 Boksläppet 
 

Hur ser läget ut inför boksläppet? Finns det något kvar att fixa? 
Deadline 14 oktober för att få ut all information till vinnarna samt 
fixa ett evenemang på facebook - 2 evenemang, ett privat och ett 
publikt. Det är lite smågrejer kvar att fixa och Line ser till att 
Elin skickar en faktura till oss. 

 

D4 Värva styrelsemedlemmar 
 

På vilket sätt kan vi värva styrelsemedlemmar? 
Line har en idé om att lägga ut något på instagram och facebook om 
varför VI är medlemmar i styrelsen, eller varför vi fortsätter vara 
medlemmar. 
Vi ska påminna våra lärjungar när vi träffar dem om att det är kul 
att vara med i styrelsen.  

D5 Stormöte 
 

Hur ligger vi till inför stormötet? 
Eventuella motioner, interpellationer och propositioner 
Handlingarna ligger ute, kallelsen är ute. Vi har inte fått in några 
motioner. Line erbjuder sig att vara sekreterare till stormötet och 
Hanna fixar fika. 

D6 Skrivcirklar 
 

Vi ska diskutera ett förslag på hur skrivcirklarna ska utföras, samt 
ett förslag på datum. 
Vi tänkte oss att vi i styrelsen håller i varsin skrivcirkel och de 
är varannan vecka, kanske på fredagar! Förslag: fredag varannan vecka 
och vi delar ut ansvaret mellan styrelsen. Vi börjar 6 november och 
alla möten är fysiska. Joel fixar grafik och bokar HD104. 2 timmar 
långa möten och vi börjar typ vid 14. 



D7 Kick-Off 
 

När den nya styrelsen är vald kan det vara på sin plats att ha en 
kick-off, vi diskuterar formerna kring hur detta kan se ut. 
Förslag från Joel: en kickoff för den nya styrelsen, t.ex. att vi går 
och bowlar, äter ute eller går på EPP.  
 

D8 Halloweenfest 
 

Ska vi ha en Halloweenfest? Om ja, hur skulle denna utföras? 
Ja, eventuellt. De flesta av oss har inte tid att planera den men 
Hanna ska fråga Erik och Norea om de vill hjälpa till att planera 
den. I såna fall bokar vi Tryggheten till den 30 oktober. 
Om det inte blir en Halloweenfest kanske vi kan satsa på en julfest. 
Vi bordlägger beslut om Halloweenfest. 

4. Beslut 

B1 Overaller 
 Vi beslutar om att ha ett evenemang med WeDigIt och en egen 
dekorations-EPH men bordlägger planeringen om dessa event tills det att 
overallerna kommer. 

B2 Boksläppet 
 Det finns inget beslut att ta. 

B3 Stormöte 
 Vi beslutar att Line erbjuder sig som sekreterare och Hanna fixar 
fika. 

B4 Skrivcirklarna 
 Vi beslutar om att ha skrivcirklar varannan vecka på fredagar och att 
medlemmar ur styrelsen turas om att ha ansvar för dem. 
 

B5 Kick-Off 
 Vi beslutar om att verka för Kick-off för den nya styrelsen om det är 
okej att vi lägger pengar på det. 



B6 Halloweenfest 
 Vi bordlägger beslut om Halloweenfest. 
  

5. Övrig fråga:  
 Vi lägger till en punkt om tidskrifter till nästa möte, Line lägger 
fram ett förslag då. Vi beslutar om det. 
 
 Joel vill att vi lägger till en punkt om info från kåren på 
protokollet. Vi beslutar om det. 

Kåren ska ha en kurs om företagsekonomi, vill man gå på den ska man 
prata med Joel. Prata också med Joel om man vill gå med i SFS, om 
Studentfrågor nationellt. 

Joel lägger ett förslag om att vi ska lägga ett förslag till Humsek 
om att de ska betala för digital signering. Vi godtar det förslaget. 

6. Mötet avslutas 
 

Underskrifter 

Ordförande: 
 
Sekreterare: 
 
Justerare:  


